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De heer Lanser stelde de volgende vragen: 
1. Uit de ontwikkeling van het abonnemen
tenbestand blijkt dat het aantal lezers is te
ruggelopen; is er 'n bepaalde trend hierin? 
2. Hoe is het abonnementenbestand samen
gesteld (wie lezen het eigenlijk)? 
3. Aangenomen, dat er bedankers zijn, wie 
zijn dat; welke categoriën? 
Hij beschouwde VU-magazine als een or
gaan van de Vereniging. Ook al is er een re
dactieraad, het bestuur is verantwoordelijk, 
naar zijn gevoelen. Het regionaal bestuur 
Utrecht had de indruk — zo deelde hij mede 
- - dat de inhoud niet is afgestemd op het ge
middelde lid. Het niveau is te hoog. Hij had 
'n beetje de indruk dat er ook enig hob
byisme wordt bedreven. Terecht is het zo dat 
er aandacht wordt besteed aan de strijd die 
veraf wordt gestreden, maar er wordt z.i. 
weinig of geen aandacht gegeven aan de 
strijd die door andere chr. organisaties dan 
de eigen Vereniging in eigen land wordt ge
voerd. Hij verwees in dit verband naar een 
discussie daarover binnen het Convent van 
Chr. Organisaties. 
De heer Sterenberg was het niet eens met de 
heer Lanser dat VU-magazine te hoog mikt. 
Hij verwees naar de mondelinge enquête, die 
het regionaal verband Noord-Brabant-
Oost/Noord-Limburg onder de leden heeft 
gehouden. Zonder dat er naar gevraagd 
werd, kwam zeer duidelijk bij vrijwel alle on
dervraagden naar voren, dat men het VU-
magazine bijzonder waardeerde. Op de 
vraag of men regelmatig geïnformeerd 
wenste te worden over de VU werd vaak 
zonder meer geantwoord; ,,wij krijgen toch 
het VU-magazine. Dat blad wordt altijd 
gelezen en we vinden het bijzonder goed." 

Als ze in Brabant geen moeite hebben met de 
strekking van de artikelen in VU-magazine. 
dan zal het toch zeker in Utrecht geen pro
blemen geven, (gelach). We hebben gepro
beerd alle leden zoveel mogelijk te bezoeken. 
De heer Capel wilde weten in hoeverre VU-
magazine ais een verenigingsorgaan wordt 
beschouwd. En als u zou zeggen: dat is het 
voor een groot gedeelte, dan is mijn vraag: 
hoe brengt u dat in rekening? Het lijkt mij 
correct dat alsje leden hebt dat je die dan op 
de hoogte houdt en dat 'n gedeelte van de 
contributie besteed moet worden aan het in
formeren van de leden. Het is dan terecht dat 
men met een bedrag van f9,50 niet uitkomt. 


